
Pomemben sestanek pred skupščino Mercatorja

Agrokorjeva ekipa na predhodnih pogovorih o morebitnem strateškem povezovanju
obeh maloprodajnih verig - Delničarjem Mercatorja osem evrov dividende na delnico
Ljubljana - Glavna novica včerajšnje skupščine Mercatorja niso bile (za-
jetne) dividende, ampak da je vodstvo Mercatorja tik pred sejo opravilo
predhodne pogovore z vodstvom Agrokorja o vzajemni ponudbi za stra-
teško povezovanje obeh maloprodajnih verig. Vsebine niso hoteli razkriti.
Predsednik uprave Mercatorja Žiga Debeljak je povedal le, da bodo pogo-
vore nadaljevali v prihodnjih tednih. Sicer je bila skupščina, namenjena po-
slovanju in žetvi rezultatov poslovnega leta 2010, je bila ena najbolj spro-
ščenih, nekonfliktnih in kratkih, kar jih pomnijo celo tisti z zgodovinskim
spominom.

Vprašanje, kako se namerava
vodstvo Mercatorja odzvati na
nedavno pismo, ki ga je v imenu
Agrokorja podpisal njegov prvak
Ivica Todorič, je padlo že na skup-
ščini. Debeljak je odgovor prihranil
za konec seje. Delničarjem je naj-
prej pojasnil, kako potekajo več-
letna prizadevanja za stabilizacijo
lastniške strukture, in poudaril, da
jih je uprava Mercatorja po svojim
močeh ves čas podpirala. Zato je
po več neuspešnih poskusih sama
dala pobudo, da se oblikuje večin-
ski paket delnic in se jih ponudi na
mednarodnem trgu. Vzporedno
je, kot je pojasnil Debeljak, uprava
na hrvaški Agrokor - nenehnega
pretendenta za vstop v lastniško
sestavo Mercatorja

-

na začetku
marca naslovila pobudo za pove-
zavo z Agrokorjevo trgovsko verigo
Konzum, in sicer pod streho Mer-
catorja. Sestanka ni bilo, ker je se je
Agrokor vključil v tekmo za odkup
pivovarskega deleža v Mercatorju.
Po dobrih treh mesecih, neposre-
dno po tem, ko so banke skupaj z
Laščani podpisale sporazum o sku-
pni prodaji, pa je iz Zagreba prispel
odgovor oziroma povabilo, da se
družbi začneta dogovarjati o mo-
rebitnem sodelovanju na podlagi
Debeljakovegapredloga.

Ivica Todonc je torej s svojo
ekipo obiskal Žigo Debeljaka in
začeli so se predhodni pogovori.
Spomnimo: Debeljak je marca pre-
dlagal, da bi Agrokorjevo trgovsko
verigo Konzum pripojili k Merca-
torju, medtem ko bi se Agrokor

lahko osredotočil na svojo osnov-
no dejavnost, proizvodnjo. Razvi-
jal bi kmetijsko dejavnost ter ži-
vilskopredelovalno industrijo ter
ekonomiziral poslovanje, Skupina
Mercator pa bi še poglobila dose-
danje sodelovanje z Agrokorjevo
živilsko divizijo in njihove izdelke
plasirala na trge, kjer še ne nasto-
pajo. Več od tega, kar je bilo zapi-
sano v Mercatorjevi pobudi, De-
beljak včeraj ni hotel razkriti, češ
da sta se o takšnem načinu (ne)
komuniciranja, preden sprejmeta
kakršen koli dogovor, izrekla oba
partnerja. Pogovore bosta nada-
ljevala v prihodnjih tednih. Ko bo
kaj novega, bosta o tem obvestila
javnost.

Vsi za dividende
Udeležba na tokratni redni skup-

ščini delničarjev Mercatorja je
bila izjemno nizka, a vendarle nad
mejo, ki zagotavlja sklepčnost. Na
seji je bilo navzočega samo 23,45
odstotka kapitala. Manjkale so ban-
ke, ki zaradi postopka pred Uradom
za varstvo konkurence niso imele
glasovalnihpravic, glasovanju pa se
je odrekla tudi največja delničarka,
Skupina Pivovarna Laško. Pivovar-
ni Union in Laško ter Radenska, ki
imajo v lasti skupaj 23,34 odstotka
Mercatorja, so namreč včeraj na
spletnih straneh Ljubljanske borze
objavile, da ne bodo glasovale, ker
bi po sklenitvi sporazuma z ban-
kami o skupni prodaji Mercatorja
takšno glasovanje lahko pomenilo
izvrševanje koncentracije.

V bistvu pa v trenutnih okolišči-
nah niti ni bilo posebne potrebe
po navzočnosti vseh lastnikov, saj
je skupščina odločala tako rekoč
samo o zadevi, ki je bila delničar-
jem v prid. Uprava Mercatorja je
namreč že lani zvišala dividende in
tako pridobila naklonjenost velikih
in malih delničarjev, nadzorni svet
so lani in letos popolnih, da je po
več letih v popolni sestavi, drugih
pomembnih vprašanj, ki bi more-
biti lahko razdelila delničarsko jav-
nost, pa ni bilo. Tako ni bilo niti ene
pripombe, razprave, nasprotnega
predloga ali dopolnitve dnevnega
reda skupščine. Seja je trajala tri
četrt ure, pri čemer je večino časa
porabil predsednik uprave Žiga
Debeljak, da je predstavil poslovno
poročilo in rezultate, s katerimi so
bili tako uprava kot nadzorni svet -
upoštevaje neugodne gospodarske
okoliščine - zadovoljni.

Delničarji so s plebiscitarno veči-
no (99,99 odstotka glasov) potrdili
vse sklepe: da se za dividende raz-
deli dobrega 30,1 milijona od sku-
paj 40,4 milijona evrov bilančnega
dobička, pri čemer bo dividenda
na delnico v bruto znesku znašala
osem evrov. Iztržili pa jo bodo vsi,
ki bodo lastniki delnic na dan 27.
junija 2011. Navzoči so potrdili tudi
razrešnici upravi in nadzornemu
svetu, za revizorja pa so spet, že
peto leto zapored, izbrali družbo
KPMG Slovenija.
Božena Križnik
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Žiga Debeljak <na sredini) na seji skupščine v pogovoru z nekaterimi udeleženci


